
  Fon Menighetsråd 
Dato:  11.02.20 

Tilstede: Harald, Berta, Jon-Geir, Sissel, Anne, Ragnhild og Maria 

Forfall: Eir og Irene 

Referent: Maria  

  

Sak 01/20 Referater 

- Referat fra menighetsrådsmøte 05.12.19: 

Referatet ble godkjent med følgende kommentarer:  

10.04 er det ikke kirkekaffe. 

Ragnhild Christophersens etternavn var feilstavet. 

 

- Referat fra fellesrådsmøte: 

Anne refererte fra møtet de har hatt i forbindelse med den kuttede diakonistillingen i 

Re. Torvald Hillestad hadde utarbeidet forslag til vedtak:  

1. Utlyse diakonstilling 1. april – det bør være en 100% stilling.   

2. De fem menighetene i Re forplikter seg til å bidra med 50 000 i fellesskap. 

Forslagene ble vedtatt.  

 

- Trosopplæringsutvalg: 

Ingen møter er avholdt ennå, men det begynner å haste pga. konfirmantfesten som 

nærmer seg (6.mai). 

 

- Menighetsbladet: 

Menighetsbladet er historie. Fremover blir det en fast side i Re Avisa med 

menighetssaker og kunngjøringer, med muligheter for mer spalteplass i saker Re-avisa 

ønsker å dekke. 

Sak 02/20 Prestens innspill 

Jon-Geir har vært på kapittelmøte der temaet var en revisjon av gudstjenesteordningen. 

Gudstjenestene skal bli mer like i de ulike kirkene, slik at man kjenner seg igjen samme 

hvilken kirke du besøker. Det skal etter hvert komme en ny gudstjenesteplan for Fon. 

Det blir bare en revisjon – noen ledd som må endres.  

 

Jon-Geir lurte i den forbindelse på om noen fra menighetsrådet vil være med i et 

gudstjenesteutvalg og jobbe med dette? Det vil være en fin mulighet til å være med å 

innvirke på hvordan vi vil gudstjenestene skal være. 

 



Sak 03/20 Kirkevertens oppgaver 

- Harald har sendt et skriv med kirkevertens oppgaver på mail. Vi gikk igjennom disse 

oppgavene. Sissel laminerer lista og henger den opp i kirka. 

- Innspill: etter hvert bør vi få trykket opp nye standardprogrammer med mer lokalt preg 

– mer «Fonsk». (Kanskje kan vi få med Vippsnr. og informere om at Vippsing må gjøres 

etter gudstjenesten pga dårlig dekning) 

Sak 04/20 Gudstjenesteplan 

- Jon-Geir delte ut ny og oppdatert gudstjenesteplan 

- Vi fyller ut mer på planen neste gang 

Sak 05/20 Gudstjeneste 23/2-20 

- 4 årsbok – Sissel hører med Irene hvem som er 4-åringer. Fint om noen reklamerer litt 

på Fonsida på Facebook også. 

- Maria og Sissel er kirkeverter. Maria baker boller og Sissel lager glutenfrie muffins. 

(Alle tar med kaffe) 

- Årsmøtet blir avholdt som avtalt. Harald lager årsrapport og referer muntlig tallene fra 

regnskapet. Det er for tidlig å si noe om diakonistillingen, men planene om 

menighetssenter på Revetal og menighetssida i Re avisa bør nevnes. 

Sak 06/20 Fasteaksjon 30/3-20 

- Menighetsrådene pleier å møte opp og bistå som sjåfører ved behov.  

 

Sak 07/20 Søknad fra Ramnes Historielag om bruk av Fon kirke 13. 

september 2020 

- Vi kan muligens ha gudstjeneste likevel, men da må vi være ferdig før kl. 13. Men 

historielaget ønsker helst at vi ikke har gudstjeneste denne dagen. Styret svarer 

uansett ja på forespørselen. 

 

 

Sak 08/20 Budsjett 

- Utsettes 

 

Sak 09/20 Regnskap 

- Utsettes  

 



Sak 10/20 Ansvar for utleie av kirken 

- Vi vedtok at leder og nestleder får dette ansvaret. 

 

Sak 11/20 Eventuelt 

- Skriv: Menighetssenter på Revetal.  

Forslag til vedtak: 

(…) menighetsråd/Revetal menighetsutvalg går inn for at arbeidet med å etablere et 

Menighetssenter på Revetal kan starte. Først skaffe tomt og deretter videre 

planlegging. Arbeidsgruppa får fullmakt til å ta avgjørelser på vegne av menighetsrådene 

i «gamle Re». Arbeidsgruppa skal informere menighetsrådene og menighetsutvalget på 

Revetal om det videre arbeidet.  

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

- Neste møte: 16. 04. 20 kl. 19.00 hos Maria i Vivestadåsen 121 

 

                                                                                                                                                                                                                            


